

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INJAZ FOR DEVELOPMENT & PROJECTS Date: 07-04-2025 12:35:02 PM Subject: Company's opinion on the aforementioned auditor's report</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: انجاز للتنمية والمشاريع المتعددة التاريخ: 07-04-2025 12:35:02 PM الموضوع: رأي الشركة حول تقرير مدقق الحسابات</p>
<p>Kindly be informed that our opinion regarding our Auditor's report Messrs.' Moderen-accountants as follows:-</p>	<p>نود اعلامكم براينا حول تقرير مدقق حسابات الشركة السادة Moderen-accountants كما يلي:-</p>
<p>Type of Report: Qualified</p>	<p>نوع التقرير: تحفظ</p>
<p>Company's opinion:</p>	<p>رأي الشركة:</p>
<p>Subject: Qualified Auditor's Opinion With reference to the above subject and regarding the auditor's reservations in his report issued on March 26, 2025, we would like to inform you of the following: 1- Regarding the annual goodwill impairment test (impairment test), we will commission a specialized entity to conduct this test during the second half of 2025. -2As for the depreciation rates of property and equipment, the rates used are consistent with the rates specified in the Income Tax Law, and they were resorted to given that the energy utilized in the company's projects operating during the year 2024 is much less than the level of the company's full production capacity.</p>	<p>الموضوع: الرأي المتحفظ لمدقق الحسابات بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وبخصوص تحفظات مدقق الحسابات في تقريره الصادر بتاريخ 26/3/2025 نود إعلامكم بما يلي: 1- فيما يتعلق بإجراء دراسة الاختبار السنوي لانخفاض قيمة الشهرة (اختبار التدني) فإننا سوف نقوم بتكليف جهة متخصصة لإجراء هذا الاختبار خلال النصف الثاني من عام 2025. 2- أما فيما يتعلق بنسب استهلاك الممتلكات والمعدات فإن النسب المستخدمة متفق مع النسب المحددة في قانون ضريبة الدخل وقد تم اللجوء إليها نظراً لكون الطاقة المستغلة في مشاريع الشركة العاملة خلال عام 2024 تقل بكثير عن مستوى الطاقة الانتاجية الكاملة للشركة.</p>
<p>Date of auditor's report: 07-04-2025</p>	<p>تاريخ تقرير المدقق: 07-04-2025</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rawan Mahmmoud Mhamad Alnsour</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rawan Mahmmoud Mhamad Alnsour</p>